

駐臺北韓國代表部 函

地 址：110 臺北市基隆路一段 333 號 1506 室

聯 絡 人：文化組 李定弼 專員

電 話：(02)2758-8320 轉 51 分機

電子信箱：jplee18@mofa.go.kr

受文者：如正副本行文單位

發文日期：2020 年 3 月 2 日

發文字號：臺文字第 201043 號

附 件：『2020 外國學生邀請研修計畫(KGIP)介紹資料(英文)』、『2020 外國學生邀請研修計畫(KGIP)報名表(英文)』

主 旨：關於韓國國立國際教育院為推動暨活化韓臺國際交流，辦理「2020 外國學生邀請研修計畫(Korean Government Invitation Program, KGIP)」，敬請 貴校惠予於本(2020)年 3 月 13 日(五)15:00 前(以本代表部收件時間為準)推薦 1 名學生，詳如說明，請 查照。

說 明：一、主辦單位：韓國教育部國立國際教育院。

二、邀訪期間：2020 年 7 月 7 日至 7 月 17 日，計 11 天 10 夜。

三、研修內容：文化遺跡、產業現場參訪，體驗寄宿家庭、韓國大學(或高中)訪問交流、韓國文化相關特別課程等。

四、補助經費：研修費用、來回機票、食宿費用、海外旅遊險等研修經費。(簽證辦理費用、個人消費除外)

五、甄選資格：需為熱愛韓國文化、具備英語會話能力、可全程參與研修計畫的臺籍生；具備韓語會話能力或無訪韓經驗者，優先錄取。

六、研修名額：本代表部評選，最終正取 3 名(含備取 2 名)。

七、報名方式：2020 年 3 月 13 日(五)15:00 前(以本代表部收件時間為準)，提交 1 名推薦學生之申請表、推薦函、自

駐
臺
北

韓
國
代
表
部

靜宜大學



1099001892

我介紹、護照影本各乙份郵寄至本代表部。

正 本：國立政治大學，國立清華大學，國立臺灣大學，國立臺灣師範大學，國立成功大學，國立中興大學，國立交通大學，國立中央大學，國立中山大學，國立臺灣海洋大學，國立中正大學，國立高雄師範大學，國立彰化師範大學，國立陽明大學，國立臺北大學，國立嘉義大學，國立高雄大學，國立東華大學，國立暨南國際大學，國立臺北藝術大學，國立臺灣藝術大學，國立臺東大學，國立宜蘭大學，國立聯合大學，國立臺南藝術大學，國立臺南大學，國立臺北教育大學國立臺中教育大學，國立體育大學，國立金門大學，國立臺灣體育運動大學，國立屏東大學，東海大學，輔仁大學，東吳大學，中原大學，淡江大學，中國文化大學，逢甲大學，靜宜大學，長庚大學，元智大學，中華大學，大葉大學，華梵大學，義守大學，世新大學，銘傳大學，實踐大學，高雄醫學大學，南華大學，真理大學，大同大學，慈濟大學，臺北醫學大學，中山醫學大學，長榮大學，中國醫藥大學，玄奘大學，亞洲大學，開南大學，佛光大學，明道大學，台灣首府大學，康寧大學，臺北市立大學

副 本：

代 表 姜 永



駐
臺
北

韓
國
代
表
部

2020 Korean Government Invitation Program for Students from Partner Countries

The government of the Republic of Korea invites excellent students from partner countries for this short-term training program, managed by the National Institute for International Education (NIIED), Ministry of Education. This program is designed to offer the future global leaders with invaluable experience in Korea. Students who are interested in this program are cordially invited.

1. Period : July 7th(Tuesday) ~ July 17th(Friday), 2020

2. Number of students : 1~6 students/country

3. Qualifications**a. Undergraduate Students**

- Students with a high level of English proficiency
- Preference is given to the students with a high level of Korean and English proficiency.
- Preference is given to the students of Universities where Korean language teachers are dispatched by the Korean Government.

b. High School Students

- Those enrolled at a high school that offers Korean language classes; and
- Those with a high level of Korean and English proficiency.
- Preference is given to the students of High school where Korean language teachers are dispatched by the Korean Government.

c. Notes

- Priority is given to the students who have never been in Korea.

4. Payment of program expenses

- a. NIIED : Round trip air ticket, accommodation in Korea, and traveler's insurance.
- b. Students : Transportation fare in his/her country, visa processing fees.

5. Program

Activities	Details
Lectures	Korean language, history, economics, culture, etc.
Government Office Visits	National Assembly, Ministry of Foreign Affairs, Ministry of Unification, etc.
University Tours	Visiting Korean universities Meeting and networking with Korean students
Field Trip to Historic Sites	Gyeongju, Gyeongbok Palace, the National Museum of Korea, etc.
Field Trip to Korean Companies	POSCO, Hyundai Motor Company, Samsung Electronics, etc.
Cultural Activities	Concert, Traditional Korean Clothes and Food, K-POP Activities
Homestay	2~3 students per family
Other activities	Visits to a Broadcasting Station, a Korean Folk Village, An Amusement Park and Local Attractions, etc.

※ **Attention!** The above program is subject to change.

6. Important Notes

- The program will be offered in English.
- Shared accommodation with decent facilities will be offered.
- Meals will be mostly Korean food.
- The program staff will be with students during the whole program.
- It is not allowed to have a private schedule during the whole program.
- Students are encouraged to make efforts to understand Korean language, education, culture and etc. by visiting our Website(www.studyinkorea.go.kr) before their arrival in Korea.
- For further information, please contact the Korean Embassy in your country.

2020 Korean Government Invitation Program for Students from Partner Countries

Name	※Please print and capitalize your passport name			color photo 3.5×4.5 cm (within 6 months)
Date of Birth (yyyy/mm/dd)		Gender	☐ Male ☐ Female	
Institution	Name of Institution			
	Major	*University Students Only		
	Year(Grade)			
	Indicate ('V' check)	The student of university where Korean language teachers are dispatched by the Korean Government	The student of High school where Korean language teachers are dispatched by the Korean Government	
Nationality		Passport Number		
Telephone Number *Include Country Code		Mobile phone Number		
E-mail				
Address				
City of Departure		Country of Departure		
Language Skills	Korean	English	Other()	
	☐ Fluent	☐ Fluent	☐ Fluent	
	☐ Intermediate	☐ Intermediate	☐ Intermediate	
	☐ Low	☐ Low	☐ Low	
	☐ None	☐ None	☐ None	
Experience in Korea	☐ Have you ever visited Korea before? When(), for how long()			
I apply to this program with my legal guardian's signature, and I certify that the information contained in this application form is complete and accurate. 2020. . . Year Month Day Applicant's Name _____ Signature Guardian's Name _____ Signature				
I recommend the above person to be admitted in the program. 2020. . . Year Month Day 1. Recommender's Name _____ Signature Position _____ 2. Korean Language Teacher's Name _____ Signature ※ This signature(No.2) is only applicable for the students of high schools or universities where Korean language teachers dispatched by the Korean Government are working.				